

## **CV de Monsieur l’Ambassadeur Christian Braun**

### **EN**

#### **Christian Braun, Ambassador and Permanent Representative of Luxembourg to the United Nations**

Christian Braun has been the Ambassador and Permanent Representative of Luxembourg to the United Nations in New York since 2016. He previously served as the Ambassador and Permanent Representative of Luxembourg to the European Union from 2008 to 2016. From 2005 to 2007, Christian Braun was the Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of Luxembourg to Austria and Slovenia, where he was also the Permanent Representative of Luxembourg to the international organizations in Vienna. A graduate of the Université catholique de Louvain, Christian Braun entered the Ministry of Foreign Affairs in 1987.

Christian Braun is married and has four daughters.

### **FR**

#### **Christian Braun, Ambassadeur and Représentant permanent du Luxembourg auprès des Nations Unis.**

Christian Braun a pris ses fonctions en tant qu’Ambassadeur et Représentant permanent du Luxembourg auprès des Nations unies à New York en 2016. Il était auparavant Ambassadeur et Représentant permanent du Luxembourg auprès de l’Union européenne (2008-2016), après avoir été Ambassadeur extraordinaire et plénipotentiaire en Slovénie et en Autriche ainsi que Représentant permanent auprès des organisations internationales à Vienne. Diplômé de l’Université catholique de Louvain, Christian Braun a rejoint le Ministère des affaires étrangères en 1987.

Christian Braun est marié et a quatre filles.



*M. Christian Braun*